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Protokół Nr  XXIX  / 2005
Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego
odbytej w dniu 30 marca  2005 roku

w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego
w Wągrowcu

Sesję rozpoczęto 30 marca  o godzinie 16.00  zakończono o godzinie  20.00

Obrady  XXIX Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego otworzył
Przewodniczący Rady Pan Andrzej Bielecki, który powitał radnych i
zaproszonych gości.

W obradach uczestniczyło 19 radnych na ogólny stan 19, co stanowiło
kworum, przy którym Rada mogła obradować i podejmować uchwały.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego  protokółu.
Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu.

Protokół  Nr XXVIII / 2005  XXVIII  sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego z
dnia   28 lutego  2005 roku został przyjęty jednogłośnie .

Przewodniczący Rady Pan Andrzej Bielecki odczytał  porządek obrad
XXIX Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego.

Rada Powiatu jednogłośnie –19 obecnych -  przyjęła następujący porządek
obrad:
1. Sprawy regulaminowe:

1.1 otwarcie sesji,
1.2 stwierdzenie kworum,
1.3  przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

2 Zgłaszanie uwag i poprawek do porządku obrad.
3 Przyjęcie porządku obrad.
4 Informacja Przewodniczącego Rady o pracy między sesjami.
5 Informacja Starosty o wykonaniu uchwał Rady Powiatu i pracy Zarządu.
6. Informacja Przewodniczących Komisji Stałych  o pracy  między
    posiedzeniami.
7. Przyjęcie sprawozdania z działalności  Powiatowego Rzecznika
    Konsumentów za 2004 rok.
8. Przyjęcie informacji Powiatowego Inspektora Sanitarnego i Powiatowego
    Lekarza Weterynarii- oceniających zakres dostosowania nadzorowanych
    jednostek do standardów Unii Europejskiej.
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9. Przyjęcie informacji  o realizacji  zadań powiatu w zakresie
    współdziałania z organizacjami pozarządowymi.
10.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIII/115/2000 Rady
     Powiatu Wągrowieckiego z dnia 26 września 2000 roku, w sprawie
     ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego i wartości jednego
     punktu w złotych dla pracowników samorządowych  zatrudnionych w
     jednostkach organizacyjnych jednostek samorządu terytorialnego,
     zmienionej uchwałą nr V/31/2003 Rady Powiatu Wągrowieckiego z
     dnia 27 lutego 2003 roku.
11.Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku zbycia w drodze
     przetargu nieruchomości położonej w Antoniewie obręb Glinno,
    oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 56/6 o powierzchni 86m 2.
12.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVII/76/2004 Rady
     Powiatu Wągrowieckiego z dnia 30 marca 2004 roku w sprawie ustalenia
     Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Powiatu Wągrowieckiego na lata
     2004-2008.
13.Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały nr XXVI/127/2004 Rady
     Powiatu Wągrowieckiego z dnia 29 grudnia 2004 roku w sprawie
     uchwalenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2005 rok.
14.Interpelacje i zapytania.
15.Wolne głosy, wnioski  i  oświadczenia radnych.
16.Zakończenie obrad  XXIX Sesji  Rady Powiatu Wągrowieckiego

Ad.1

Jak wyżej

 Ad.2 i 3

Jak  wyżej.

Ad. 4

Przewodniczący Rady Andrzej Bielecki poinformował o pracy między
sesjami:

- uczestniczył w spotkaniu z okazji Międzynarodowego Dnia Kobiet z
Powiatowym Związkiem Emerytów i Rencistów,

- wziął udział w uroczystym przekazaniu samochodu dla Ochotniczej
Straży Pożarnej w Panigrodzu,

- w przekazaniu sprzętu przez Starostę Wągrowieckiego dla oddziału
antyterrorystycznego dla KPP w Wągrowcu oraz wziął udział w
pokazach  jednostki w KWP w Poznaniu, wraz z podsumowaniem
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jednostki edukacyjnej  w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w
Wągrowcu,

- wziął udział z okazji Dnia Wiosny w Europie  w Specjalnym Ośrodku
Szkolno -Wychowawczym w Wągrowcu,

- uczestniczył w uroczystości wręczenia nagród pn:. „ Most Przyjaźni” i
„Wągrowczanin Roku 2004”,

- uczestniczył w posiedzeniach Komisji Stałych Rady Powiatu.

Ad.5

Starosta Wągrowiecki – Józef Sulikowski  poinformował radnych  o pracy
Zarządu między sesjami Rady Powiatu Wągrowieckiego :

Rada Powiatu Wągrowieckiego na XXVIII Sesji  w dniu  28 lutego  2005
roku podjęła  7 uchwał .

I. Zarząd Powiatu Wągrowieckiego ustalił sposób realizacji:

Wydział Oświaty Kultury Sportu i Turystyki otrzymał do realizacji:

• Uchwałę Nr XXVIII / 133 / 2005 Rady Powiatu Wągrowieckiego z
dnia 28 lutego 2005 roku w sprawie  określenia zasad rozliczania
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół
i placówek opiekuńczo wychowawczych prowadzonych przez Powiat
Wągrowiecki, dla których ustalony plan zajęć jest różny w
poszczególnych okresach roku szkolnego.  Ww. Uchwałę przesłano do
Wydziału Prawnego i Nadzoru w Poznaniu  celem  zaopiniowania oraz
przesłano poszczególnym jednostkom oświatowym celem realizacji.

• Uchwałę Nr XXVIII / 136 / 2005 Rady Powiatu Wągrowieckiego z
dnia 28 lutego 2005 roku w sprawie  przyjęcia „ Regulaminu
przyznawania dodatku mieszkaniowego w 2005 roku” nauczycielom
szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez powiat
wągrowiecki. Ww. Uchwałę przesłano do  Wydziału Prawnego i
Nadzoru w Poznaniu celem  zaopiniowania oraz przesłano
poszczególnym jednostkom oświatowym celem realizacji.

• Uchwałę Nr XXVIII / 137 / 2005 Rady Powiatu Wągrowieckiego z
dnia 28 lutego 2005 roku w sprawie  zasad udzielenia i rozmiaru zniżek
nauczycielom, o których mowa w art. 42 ust. 6 Karty Nauczyciela oraz
określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć
pedagoga, psychologa, logopedy i doradcy zawodowego.  Ww.
Uchwałę przesłano do  Wydziału Prawnego i Nadzoru w Poznaniu
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celem zaopiniowania oraz przesłano poszczególnym jednostkom
oświatowym celem realizacji.

• Uchwałę Nr XXVIII / 138 / 2005 Rady Powiatu Wągrowieckiego z
dnia 28 lutego 2005 roku w sprawie  przyjęcia „ Regulaminu
przyznawania nauczycielom szkół i placówek oświatowych
prowadzonych przez powiat wągrowiecki dodatków do wynagrodzenia
zasadniczego, wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny
doraźnych zastępstw na rok 2005”. Ww. Uchwałę przesłano do
Wydziału Prawnego i Nadzoru w Poznaniu celem zaopiniowania oraz
przesłano poszczególnym jednostkom oświatowym celem realizacji.

• Uchwałę Nr XXVIII / 139 / 2005 Rady Powiatu Wągrowieckiego z
dnia 28 lutego 2005 roku w sprawie  kryteriów i trybu przyznawania
nagród dla nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez powiat
wągrowiecki.  Ww. Uchwałę przesłano do  Wydziału Prawnego i
Nadzoru w Poznaniu  celem zaopiniowania oraz przesłano
poszczególnym jednostkom oświatowym celem realizacji.

Biuro Rady  otrzymało do realizacji:

• Uchwałę Nr XXVIII / 134 / 2005 Rady Powiatu Wągrowieckiego z
dnia  28 lutego  2005 roku w sprawie określenia terminu
przedstawienia informacji o sposobie , trybie i okresie realizacji
zaleceń pokontrolnych przez Dyrektora SPZOZ w Wągrowcu. Ww.
Uchwałę przesłano do Wydziału Prawnego i Nadzoru  w Poznaniu
celem zaopiniowania ,  oraz przekazano Dyrektorowi SPZOZ w
Wągrowcu  celem realizacji.

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie  otrzymało do realizacji:

• Uchwałę Nr XXVIII / 135 / 2005 Rady Powiatu Wągrowieckiego z
dnia   28 lutego 2005 roku w sprawie określenia rodzaju zadań i
wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób
Niepełnosprawnych przeznaczonych na te zadania w 2005 roku.  Ww.
Uchwałę przesłano do Wydziału Prawnego i Nadzoru  w Poznaniu
celem zaopiniowania.

II Zarząd Powiatu w okresie między  28 lutego   2005 roku ,
a  18 marca  2005 roku , odbył 3 posiedzenia , na których  rozpatrzył
następujące zagadnienia:
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• Zapoznał się z aktualnym stanem prawnym dotyczącym nieruchomości w
Srebrnej Górze, będącym we władaniu Domu Pomocy Społecznej.

• Ustalił  zasady ogłoszenia konkursu na prowadzenie domu pomocy
społecznej.

• Zapoznał się z pismem Marszałka Województwa Wielkopolskiego w
sprawie zamiaru odwołania ze względów ekonomicznych  kursowania
Kolejowej Komunikacji Autobusowej na linii Wągrowiec - Gołańcz.

• Zatwierdził  Specyfikację Istotnych Warunków Zamówienia na kredyt
termomoderniazyjny.

• Pozytywnie rozpatrzył wniosek Kierownika Ekspedycji Archeologicznej
„ Łekno” IHUAM w Poznaniu o dofinansowanie badań archeologicznych
poprzez skierowanie na teren wykopalisk robotników do pracy w ramach
robót publicznych .

• Zapoznał się z informacją o projekcie budowlanym termomodernizacji
budynku przychodni.

• Zapoznał się z projektem termomodernizacji obiektu Zespołu Szkół
Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Wągrowcu .

• Ustalił wynagrodzenia kierownikom jednostek organizacyjnych powiatu.
• Rozpatrywał propozycje dofinansowania z Wojewódzkiego Funduszu

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej zadań
termomodernizacyjnych.

• Zapoznał się z informacją o unieważnieniu postępowania w sprawie
wykonania kompleksowej dokumentacji termomodernizacyjnej  w Zespole
Szkół Ponadgimnazjalnych w Gołańczy.

• Rozpatrzył wniosek o dofinansowanie sportu, kultury i turystyki osób
niepełnosprawnych z Funduszu Państwowego Funduszu Rehabilitacji osób
Niepełnosprawnych.

• Pozytywnie rozpatrzył wniosek o udzielenie pożyczki na rozpoczęcie
działalności rolniczej z funduszu PFRON.

• Pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Powiatowej Biblioteki
Publicznej na uruchomienie czytelni internetowej.

• Podjął decyzję dotyczące kroków prawnych w sprawie Domu Pomocy
Społecznej w Srebrnej Górze.

• Zapoznał się z wystąpieniem Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w
Wągrowcu do Komisji Sejmowej w sprawie działalności agencji pracy
tymczasowej.

• Opiniował materiały na sesje.

W omawianym okresie Zarząd Powiatu  podjął następujące  uchwały.

• W sprawie powierzenia obowiązków Kierownika Powiatowego Centrum
Pomocy Rodzinie w Wągrowcu.
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• W sprawie wynagrodzenia Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w
Srebrnej Górze.

• W sprawie wysokości wynagrodzenia Dyrektora Powiatowego Zarządu
Dróg w Wągrowcu.

• W sprawie ogłoszenia konkursu w celu wyłonienia kandydata na
stanowisko Kierownika PCPR w Wągrowcu i powołania Komisji
Konkursowej.

• W sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Gminy Wągrowiec obejmującego obszar działki nr 149/1
na terenie wsi Łaziska.

• W sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Dyrektora Powiatowej
Biblioteki Publicznej w Wągrowcu.

Zarząd Powiatu między 18 marca  2005r., a 30 marca  2005 r. odbył
1  posiedzenie, na którym  rozpatrzył następujące zagadnienia:

• Rozpatrywał wnioski o dofinansowanie sportu, kultury, turystyki,
zakupu sprzętu rehabilitacyjnego oraz likwidacji barier w
komunikowaniu się osób niepełnosprawnych z funduszu PFRON.

• Rozpatrzył wniosek Wągrowieckiego Stowarzyszenia Szlaku
Cysterskiego o dofinansowanie wydawnictw promujących  łekneńsko -
wągrowiecki odcinek Wielkopolskiej Pętli Szlaku Cysterskiego,
przeznaczając na ten cel kwotę 1.000 zł.

• Zapoznał się z propozycją podziału  środków finansowych na realizację
zadań z zakresu turystyki, kultury i ochrony dziedzictwa narodowego
oraz kultury fizycznej i sportowej.

• Zapoznał się z informacją  o stypendiach  z funduszy unijnych.
• Zapoznał się z projektem koncepcyjnym adaptacji pomieszczeń Bursy

Szkolnej nr 1 w Wągrowcu na potrzeby Domu Dziecka.

W omawianym okresie Zarząd Powiatu podjął  następujące  uchwały .

- W sprawie wyrażenia zgody na umieszczenie herbu Powiatu
Wągrowieckiego na materiałach (mapy, foldery, informatory,
widokówki) wydanych przez Wągrowieckie Stowarzyszenie Szlaku
Cysterskiego w Wągrowcu.
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Radny Lech Pluciński  zgłosił zapytanie, dotyczące podjętych kroków
prawnych w sprawie Domu Pomocy Społecznej w Srebrnej Górze. Z uwagi
na to , że Sąd Administracyjny trzy decyzje  unieważnił, powołując  się na to,
że nie ma zastosowania do reformy rolnej i  nie dotyczy Starostwa.

Starosta Józef Sulikowski wyjaśnił, że sprawa jest znana i oddana do Sądu
Najwyższego.

Radna Teresa Walewska  zgłosiła zapytanie dotyczące dodatków funkcyjnych
dla kierowników jednostek organizacyjnych powiatu , czy  te dodatki ustalane
są również dla dyrektorów jednostek oświatowych?

Starosta wyjaśnił, że dodatki ustalone są dla kierowników innych jednostek
niż oświatowe. Dodatki dla dyrektorów przyznawane są na dany  rok i tak
zostanie.

Radny Wojciech Ćwik  poprosił o bliższe informacje  dotyczące udzielonej
pożyczki na działalność rolniczą oraz  o pismo skierowane przez Powiatowy
Urząd Pracy do Komisji Sejmowej.

Starosta wyjaśnił, że została udzielona pożyczka, na rozpoczęcie działalności
rolniczej. Są to środki z funduszu PFRON dla osób niepełnosprawnych .
Będzie to działalność - uprawa  warzyw.
Natomiast jeśli chodzi o pismo skierowane do Komisji Sejmowej , to  zostało
ono wystosowane, ze względu  na  agencje pośrednictwa pracy, działające na
niekorzyść osoby zatrudnionej.

Radny Jerzy Springer wniósł sugestię dotyczącą  termomodernizacji Zespołu
Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 w Wągrowcu. Należy łamać bariery
architektoniczne , gdyż do szkół ponadgimnazjalnych uczęszczają również
osoby  niepełnosprawne i należałoby  dostosować , chociaż jedną  jednostkę
do  tych potrzeb. W tym celu dobrze byłoby  zamontować  windę.

Starosta Józef Sulikowski  wyjaśnił , że termomodernizacja w Zespole Szkół
Ponadgimnazjalnych  Nr 1,  łącznik z montażem windy, jest to inwestycja  w
szerszym znaczeniu. Powiat występuje o pozyskanie funduszy zewnętrznych
Jeżeli dostanie premię z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska , to
będzie większa możliwość realizacji zadania.
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Ad 6

Pani Teresa Walewska Przewodnicząca   Komisji  Edukacji Kultury Sportu i
Turystyki  zdała sprawozdanie  z działalności Komisji w okresie między
posiedzeniami . Komisja w tym okresie odbyła dwa posiedzenia  , na których
zapoznała się ze stanem przygotowania szkół ponadgimnazjalnych do
organizacji nowej matury, zapoznała się z potrzebami kształcenia rolniczego
na poziomie technicznym w formie zaocznej i dziennej na terenie powiatu,
oceniała wykonanie budżetu w zakresie działania komisji i   opiniowała
materiały na sesje. Komisja nie  wypracowała wniosków.

Pan Lech Pluciński  Przewodniczący Komisji Zdrowia Polityki Społecznej i
Rynku Pracy  zdał sprawozdanie  z działalności Komisji w okresie między
sesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła dwa  posiedzenia, w tym jedno
wspólne z Komisją Finansów Obszarów Wiejskich i Strategii Rozwoju
Powiatu, na których  zapoznała się z informacją na temat realizacji
Powiatowego Programu Ograniczenia Bezrobocia w 2004 roku oraz prognozy
na 2005 rok oraz zapoznała się z informację na temat funkcjonowania
Agencji Rozwoju Północnej Wielkopolski oraz Agencji Rozwoju i Promocji
w 2004 roku. Opiniowała materiały na sesje i  wypracowała   wnioski.

Pan Ryszard Cieśliński  Przewodniczący  Komisji Bezpieczeństwa i
Komunikacji  zdał sprawozdanie  z działalności Komisji w okresie między
sesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła dwa  posiedzenia,  na których
przyjęła sprawozdanie Powiatowego Rzecznika Konsumentów za 2004 rok,
zapoznała się z bezpieczeństwem Sanitarno - Epidemiologicznym  i
Weterynaryjnym w Powiecie Wągrowieckim, opiniowała materiały na sesje i
wypracowała wniosków.

Pan Andrzej Wieczorek  Członek  Komisji Finansów Obszarów Wiejskich i
Strategii Rozwoju Powiatu  przedstawił sprawozdanie  z działalności Komisji
w okresie między sesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła dwa  posiedzenia,
w tym  wspólne posiedzenie z Komisją Zdrowia Polityki Społecznej i Rynku
Pracy na których zapoznała się z informacją na temat realizacji Powiatowego
Programu Ograniczenia bezrobocia w 2004 r. oraz prognozy na 2005 rok,
zapoznała się z wykonaniem budżetu powiatu za 2004 rok, przyjęła materiały
na sesję oraz wypracowała stanowisko.

Pan Jacek Brzostowski Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  przedstawił
informację z działalności Komisji w okresie między sesyjnym. Komisja w
tym okresie odbyła  dwa   posiedzenia, na których przeprowadzała czynności
kontrolne, dotyczące etapu wyłaniania audytorów energetycznych w I Liceum
Ogólnokształcącym, Bursie Szkolnej oraz w Szpitalu Powiatowym w
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Wągrowcu. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej , odczytał protokół
końcowy z przeprowadzonej kontroli , a który stanowi załącznik nr 3 do
niniejszego protokółu.

Radny Marceli Marzyński -Członek Komisji Rewizyjnej, odczytał zdanie
odrębne do  protokółu końcowego Komisji Rewizyjnej. Zdanie odrębne
stanowi załącznik nr 4 do niniejszego  protokołu.
Według Radnego M. Marzyńskiego niego   nie wszystko było jasne co
pozwoliło  mu napisać zdanie odrębne.

Wicestarosta Michał Piechocki –  stwierdził , że chciałby się odnieść do tych
niejasności i przedstawić tło swoich działań.
Rada Powiatu uchwaliła Wieloletni Plan Inwestycyjny i budżet powiatu.
Zarząd planował zadania inwestycyjne bez środków własnych. Mi przyszło
w głównej mierze realizować to zadanie. Należało szukać środków z
zewnątrz. W kwietniu  zgłosiły się firmy DESS i firma SETI, firmowane
przez Pana Grabarkiewicza. Audyty  termomodernizacyjne były
przeterminowane. W sierpniu podpisano umowy termomodernizacyjne. Na
realizację Bursy               02 września 2004r. 08 września 2004 roku Bank
Gospodarki Żywnościowej ogłosił , że skończyły się środki. Więc należało
szukać środków z innych źródeł.
Zwrócił uwagę , że nie  mówi się  o środkach pozyskanych – 530.000   z
Funduszu .
Od 07 września 2004 firma DESS była potrzebna , nie było innej możliwości.
Nie należało zrywać umów. Korzyści finansowe dla powiatu były duże.
Należało rozeznać rynek – w kwestii zapytania o cenę.
28 grudnia 04r. wpłynął wniosek do Województwa i zwiększona  kontrola
jednej z podkomisji , że być może do Województwa wpłynął wniosek
korupcyjny. Ponadto  udzielono nam  wyjaśnień, że jest bardzo krótki czas
realizacji wniosków.
Firmie SETI nie  zlecono  poprawek. Nie rozumiem dlaczego mówi się, że
robił to p. Śniadek. Zadanie wykonała  firma p. Śniadka. Firma SETI nie
otrzymała zlecenia na opracowanie audytów, tylko na kredyt
termomodernizacyjny.
Jeżeli mają być pozyskiwane środki , to nie należy wyciągać pochopnych
wniosków.

Radny Jerzy Springer – wyjaśnił, iż rozumiem emocje , które formułują  treść
wypowiedzi. Nie zgadzam się z argumentacją przedstawioną przez
Wicestarostę. Po pierwsze  dokumenty mówią  za siebie, a po drugie nerwy
proszę  zostawić sobie na później, bo nie jest to koniec sprawy.
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Radna Teresa Walewska – w Tygodniku „ Głos Wągrowiecki”, w
zamieszczonym  tam artykule czytamy  m.in., (...) że informacje uzyskane z
poczty elektronicznej  Michała Piechockiego  (...) , czy Pan Piechocki ma
odrębną  pocztę, czy jest to poczta elektroniczna Starostwa Powiatowego?

Radny Marceli Marzyński wyjaśnił, że jest to poczta Starostwa Powiatowego
i w artykule zostało to  błędnie ujęte.

Radna T. Walewska - w związku z tym zadała drugie pytanie , skoro poczta
elektroniczna jest Starostwa , to skąd  Pan wziął pisma czy informacje , które
pozwoliły mu  na napisanie zdania odrębnego?

Radny Marceli Marzyński -  nie chciał udzielić  na to pytanie odpowiedzi.

Radna T.Walewska – wyjaśniła, iż chodzi  o rzetelność przekazywania
informacji , bo z kontekstu artykułu tak wynika,  jakby M.Piechocki miał
odrębną pocztę.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej J.Brzostowski poinformował , że
Komisja działała w ramach upoważnienia Rady i  swoje czynności kontrolne
w zakresie upoważnienia skończyła.

Radny Andrzej Słoma – stwierdził, że jako  Sekretarz Komisji Rewizyjnej,
miałem okazję na ten temat się wypowiadać w prasie , gdyż byłem o to
pytany i  zadaniem Komisji Rewizyjnej , było  zbadanie  etapu wyłonienia
firm do wykonania audytów termomodernizacyjnych.

Przewodniczący Rady Andrzej Bielecki- działając w imieniu Rady poproszę
o  konkretne wnioski w tym temacie, czy Komisja Rewizyjna dalej ma badać
tę sprawę?
Nie widząc innych wniosków Rady  zamknął dyskusję na ten temat.

Ad 7

Pan Zbigniew Byczyński Powiatowy Rzecznik Konsumentów przedstawił
sprawozdanie  z działalności  Rzecznika za 2004 rok.
Przewodniczący Rady podziękował za rzetelne przygotowanie i stwierdził ,że
taka instytucja jest i będzie potrzebna.

Rada Powiatu jednogłośnie  18 za  - /nieobecny J.Brzostowski/ przyjęła
sprawozdanie Rzecznika za 2004 rok. Szczegółowa informacja stanowi
załącznik nr  5 do niniejszego protokołu.
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Ad 8

Pani Elżbieta Misiek Powiatowy Inspektor Sanitarny oraz Pan Paweł
Gilewski Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny , przedstawili
informację oceniającą zakres dostosowania nadzorowanych jednostek do
standardów Unii Europejskiej.

Radny M.Marzyński zgłosił zapytanie,  czy są sygnały o chorobie pod nazwą
toksoporoza. Jest ona  przenoszona przez psy.  Będąc  w Unii  należy się  tym
problemem zająć, ponieważ chodzi tu o dzieci, które  bawią się w
piaskownicach , a tam właśnie swoje potrzeby najczęściej załatwiają
zwierzęta.
Po drugie czy Pan Dyrektor ma informacje o zachorowaniach na krztusiec ?

Radny Andrzej Słoma zgłosił zapytanie, co dzieje się ze starymi  sztukami
bydła  ?

Dyrektor Paweł Gilewski  wyjaśnił, że walka z  toksoporozą , jest  zadaniem
gmin. Są stosowne uchwały , które mówią o zachowaniu czystości.  Straż
Miejska powinna  przestrzegać  przepisów i egzekwować działania.
Jeżeli jestem zaproszony na posiedzenia sesji Rad Gmin, to przypominam o
tym. Kiedyś badane były piaskownice. Obecnie się ich nie bada.
Jeśli chodzi o  chorobę  krztuścową - cały rejestr chorób zakaźnych  to czubek
góry lodowej. Nie ma diagnostyki i jest to temat szerszy i dopóty, dopóki nie
zostanie  podpisany kontrakt z Narodowym Funduszem Zdrowia, nie będzie
można podjąć szerszych działań.

Przewodniczący Rady  stwierdził, , że należy wspierać działania. Może idea z
Komisjią Zdrowia Polityki Społecznej i Rynku Pracy,  wypracowania
stanowiska i zwrócenia się  do wyższych szczebli,  w sprawie
przeprowadzania  diagnostyki .
Dyrektor P.Gilewski poinformował, że dzieci obecnie są  szczepione przeciw
krztuścowi.

Na zapytanie radnego A. Słomy wyjaśniono, że  bydło  to  jest przeznaczone
do przetwórni.

Radny Edmund Knapski zapytał, jak w świetle tych nowych przepisów
przedstawia się ubój własny?
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Tylko na użytek własny i musi być badanie całej sztuki - wyjaśniła Pani
Elżbieta Misiek.

Przewodniczący Rady podziękował za  wolę współpracy .
Rada jednogłośnie przyjęła powyższe  informacje i stanowią one załącznik
nr 6 i załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

Ad.9

Pani Barbara Górna - Kierownik Wydziału Spraw Obywatelskich i Zdrowia
przedstawiła informację o realizacji zadań Powiatu w zakresie współdziałania
z organizacjami pozarządowymi.
Nie zgłoszono zapytań.
Rada Powiatu  przyjęła powyższą informacje i stanowi ona załącznik nr 8 do
niniejszego protokołu.

Ad.10

Pani Halina Niedbalska - inspektor w Wydziale Organizacyjnym przedstawiła
projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIII/115/2000 Rady Powiatu
Wągrowieckiego z dnia 26 września 2000 roku w sprawie ustalenia
najniższego wynagrodzenia zasadniczego i wartości jednego punktu w
złotych dla pracowników samorządowych zatrudnionych w jednostkach
organizacyjnych jednostek samorządu terytorialnego zmienionej, uchwałą nr
V/31/2003 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 27 lutego 2003 r.

Nie zgłoszono zapytań.
Przystąpiono do głosowania .

Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 17 radnych.
Za przyjęciem uchwały w sprawie  zmiany uchwały nr XXIII/115/2000 Rady
Powiatu Wągrowieckiego z dnia 26 września 2000 roku w sprawie ustalenia
najniższego wynagrodzenia zasadniczego i wartości jednego punktu w
złotych dla pracowników samorządowych zatrudnionych w jednostkach
organizacyjnych jednostek samorządu terytorialnego zmienionej uchwałą
nr V/31/2003 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 27 lutego 2003 r.,
głosowało :   17- za,  przeciwnych - 0,   wstrzymało się od głosu - 0.
/ nieobecni radni J.Brzostowski, J.Springer/.

Uchwała NR XXIX /140/ 2005 r. Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia
30 marca  2005 r. w sprawie  zmiany uchwały nr XXIII/115/2000 Rady
Powiatu Wągrowieckiego z dnia 26 września 2000 roku w sprawie ustalenia
najniższego wynagrodzenia zasadniczego i wartości jednego punktu w

 



13

złotych dla pracowników samorządowych zatrudnionych w jednostkach
organizacyjnych jednostek samorządu terytorialnego zmienionej uchwałą
nr V/31/2003 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 27 lutego 2003 r.,
stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

Ad 11

Kierownik Wydziału Geodezji  Katastru i Gospodarki Nieruchomościami
Sławomir Brodowski,  przedstawił projekt uchwały w sprawie zwolnienia z
obowiązku zbycia w drodze przetargu nieruchomości położonej w
Antoniewie obręb Glinno, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr
56/6 o powierzchni 86 m2.

Nie zgłoszono żadnych zapytań.

Przystąpiono do głosowania .

Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 17 radnych.
Za przyjęciem uchwały w sprawie  zwolnienia z obowiązku zbycia w drodze
przetargu nieruchomości położonej w Antoniewie obręb Glinno, oznaczonej
w ewidencji gruntów jako działka nr 56/6 o powierzchni 86 m2, głosowało :
17- za,  przeciwnych - 0, wstrzymało się od głosu - 0. / nieobecni radni
J.Brzostowski, J.Springer/.

Uchwała NR XXIX /141/ 2005 r. Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia
30 marca 2005 r. w sprawie  zwolnienia z obowiązku zbycia w drodze
przetargu nieruchomości położonej w Antoniewie obręb Glinno, oznaczonej
w ewidencji gruntów jako działka nr 56/6 o powierzchni 86 m2  stanowi
załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

Ad 12

Wicestarosta Michał Piechocki przedstawił  projekt uchwały w sprawie
zmiany uchwały nr XVII/76/2004 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia
30 marca 2004 roku w sprawie ustalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego
Powiatu Wągrowieckiego na lata 2004-2008, wnosząc do proponowanego
projektu uzupełnienie i dodanie  inwestycji  w brzmieniu:
” zakup samochodu specjalnego –podnośnik hydrauliczny”

Nie zgłoszono żadnych  zapytań.
Przystąpiono do głosowania .

Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 17 radnych.
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Za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVII/76/2004 Rady
Powiatu Wągrowieckiego z dnia 30 marca 2004 roku w sprawie ustalenia
Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Powiatu Wągrowieckiego na lata 2004-
2008 z proponowaną  zmianą głosowało :  17- za,  przeciwnych - 0,
wstrzymało się od głosu – 0.
/nieobecni radni J.Springer, J.Brzostowski/

Uchwała NR XXIX  /142 / 2005  Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia
30 marca  2005 r.  w sprawie  zmiany uchwały nr XVII/76/2004 Rady
Powiatu Wągrowieckiego z dnia 30 marca 2004 roku w sprawie ustalenia
Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Powiatu Wągrowieckiego na lata 2004-
2008 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.

Ad 13

Skarbnik Powiatu Danuta Królczyk  przedstawiła projekt uchwały w sprawie
zmiany uchwały nr XXVI/127/2004 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 29
grudnia 2004 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego
na 2005 rok.

Radny Lech Pluciński  zgłosił zapytanie dotyczące środków z SAPARD,
ponieważ nie widać wykazanej kwoty w załącznikach do projektu uchwały.
Ponadto w klasyfikacji budżetowej nie ma wykazanych środków.

Skarbnik Powiatu wyjaśniła, że kwota 472.085 zł została wprowadzona do
budżetu na 2005 rok i jest to związane z działalnością powiatu.

Radny L.Pluciński – zapytał  czy to są  środki zdjęte z  inwestycji drogowych.
920.000 zł zdjęto z działu oświata. Poprosił , by przedstawiono mu  budżet
szkół po zdjęciu  tej kwoty.
Poprosił, by  szacowanie inwestycji drogowych było w miarę dokładne.

Radny Jerzy Piasecki zapytał o wycenę kosztu termomodernizacji budynku
przy ul. Kościuszki 74.

Starosta wyjaśnił, że szacowanie bez kosztorysów jest zbyt ryzykowne.
Pyta Pan o sytuację w budżecie na drogach. Nie  powinno być nie
doszacowania w granicach 75%. Powinno być więcej precyzji.
Natomiast w sprawie  oświaty , to na Konwencie Związku Powiatów Polskich
Powiat  chciał  pozyskać subwencje dla szkół.  Okazało się , że Ministerstwo
nie przyznało  obiecanej subwencji. W tym roku   nie doszacowane  jednostki
to; Młodzieżowy Ośrodek Wychowawczy w Antoniewie , Zespół Szkół
Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Wągrowcu, Bursa Szkolna w Wągrowcu oraz
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I Liceum Ogólnokształcące w Wągrowcu. Reszta powinna mieścić się w
subwencji.

Radny Lech Pluciński -  zaznaczył, że mówi  tutaj o wydatkach rzeczowych.
Zapytał , czy te wydatki  muszą  być.

Starosta wyjaśnił, że mamy wagi i subwencja na ucznia  jest liczona według
wag.

Radna Teresa Walewska -  chcąc się odnieść do  sytuacji , że to Radni swoją
decyzją tworzyli w 2000 roku, w Zespołach Szkół Ponadgimnzajalnych nowe
typy szkół, więc  należy walczyć o subwencje.  Teraz walczmy o Licea
Ogólnokształcące, skoro  wywalczono  subwencję  dla Ośrodków.

Radny Tadeusz Synoracki   zauważył, że najlepiej byłoby nie mieszać za
dużo w subwencjach.

Wicestarosta  wyjaśnił , że należy to przeanalizować.  Zarząd będzie temat ten
poruszał na swym posiedzeniu, gdyż musi to być skorygowane.

Przystąpiono do głosowania .

Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 18 radnych.
Za przyjęciem uchwały w sprawie   zmiany uchwały nr XXVI/127/2004 Rady
Powiatu Wągrowieckiego z dnia 29 grudnia 2004 roku w sprawie uchwalenia
budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2005 rok głosowało :  14- za,
przeciwnych - 0,  wstrzymało się od głosu – 4 / nieobecny radny
J.Brzostowski/

Uchwała NR XXIX  /143 / 2005 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia
30 marca 2005 r. w sprawie zmiany uchwały nr XXVI/127/2004 Rady
Powiatu Wągrowieckiego z dnia 29 grudnia 2004 roku w sprawie uchwalenia
budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2005 rok stanowi załącznik nr 12 do
niniejszego protokołu.

 Ad 14

Radny Wojciech Ćwik przedstawił  krótką prezentację i zgłosił interpelację
dotyczącą  remontu drogi na odcinku Grylewo – Laskownica Mała.
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Radny Ryszard Cieśliński przypomniał , że członkowie Komisji
Bezpieczeństwa byli  gośćmi  Sołtysa Wsi Grylewo , w spotkaniu
uczestniczył również Starosta .

Interpelacja stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.

Radna Teresa Walewska zgłosiła zapytanie, czy radny Marceli Marzyński
zwracał się z prośbą o udostępnienie zawartych informacji w poczcie
elektronicznej Starostwa Powiatowego i jeśli tak ,to kto udzielił informacji?

Radna poprosiła  o odpowiedź na piśmie.

Radny Jerzy Springer – potwierdził , że Rada Powiatu Wągrowieckiego
wyraziła wolę przystąpienia do Polskiej Fundacji Przedsiębiorczości. Starosta
poparł tę inicjatywę . Na spotkaniu Związku Powiatów Polskich byli inni
starostowie , których powiaty przystąpiły do Fundacji.
Dlaczego  powiat wągrowiecki tego nie zrobił ?  Co się stało, że pierwsze tak
optymistyczne podejście znalazło odzwierciedlenie negatywne.

Starosta odniósł się do interpelacji radnego Ćwika. Zarząd  przeprowadził
wizję lokalną tej drogi. W tej chwili jest przejezdna. Najgorzej droga ta
wygląda w okresach przejściowych . Należy wyrównać niektóre odcinki.
Ekspertyza przeprowadzona przez Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg,
pozwoli umiejscowić kamienie w celu utwardzenia drogi.

Nie przystąpiono  do Fundacji, ponieważ nie otrzymaliśmy jednoznacznej
odpowiedzi  na wątpliwości , jakie powiat wystosował. Czekamy na
wyjaśnienia. Potwierdził to Radca Prawny Izabela Napiecek.

Ad 15

Radna Irena Wojewódzka – Kucz zgłosiła wniosek o wykupienie w
miejscowości Wapno gruntu pod budowę Domu Pomocy Społecznej.
Jednocześnie poprosiła o poinformowanie Rady, o sposobie załatwienia przez
Zarząd propozycji.

Powyższy wniosek stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.
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Ad 16

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu
Wągrowieckiego zamknął obrady XXIX  Sesji  Rady Powiatu
Wągrowieckiego.

            Protokolantka
.................................................
        / Mariola Substyk /

        Sekretarz  Rady
   Powiatu Wągrowieckiego

  ..... ...................................
      / Wojciech Ćwik /

                                                                            Przewodniczący
  Rady Powiatu Wągrowieckiego

..........................................................
                                                                         / Andrzej Bielecki /

 


